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FORM E 表格E

INCORPORATION OF A COMPANY 新公司注册


JURISDICTION注册地:
	HONG KONG

香港
	   
	BAHAMAS
巴哈马
	
	MARSHALL
马绍尔
	 
	BELIZE
伯利兹
	√
	PANAMA

巴拿马
	
	DELAWARE

特拉华
	


Please incorporate a company with a wide object with the following characteristics: 

依照以下信息注册一家有广泛业务范围的公司
1. Name of the company (by priority) 公司名称(顺序请按喜好):
	1  请填写

	2
	3


	√


2. Standard Capital标准注册资金:  

* Please check in the right box if you choose standard capital. If you do not choose this, please fill in item 3.
   如选择标准注册资金请在右侧框中打钩。如不选择请填写项目3.

For your reference参考信息

**Belize, Bahamas,Marshall-Standard registered capital is US$50,000, divided into 50,000 shares with USD1.00 par value each 

伯利兹/巴哈马/马绍尔－标准注册资本50,000美元，分为50,000股，每股面值1美元

**Hong Kong-Standard registered capital is HK$10,000, divided into 10,000 shares with USD1.00 par value each.

香港－标准注册资本10,000港币，分为10,000股，每股面值1港币

**Panama-Standard registered capital is US$10,000, divided into 100 shares with USD100 par value each

巴拿马-标准注册资本10,000美元，分为100股，每股面值100美元

**Delaware-Standard registered capital is US$1,000, divided into 1,000 shares with USD1.00 par value each
美国特拉华州-标准注册资本1,000美元，分为1,000股，每股面值1美元

3. Other Capital其他股份:
	Total in US$

总金额 (美金)
	
	divided in 

分为
	
	of US$/each

每股票面价值
	


* If you choose non-standard capital registration, the incorporation fees will be increased.

如选择非标准注册资金，注册费用将相应增加。

4. Name of Director(s)董事姓名
Complete Address完整地址                                   ID/Pass.  #身份证/护照号码 

	请填写
	请填写
	请填写

	
	
	

	
	
	


*Please attach a clear ID copy or Passport请附上清晰可辨的身份证或护照复印件.

5. Names of Officers (if applicable)
Complete Address
ID/Pass.  #
    官员姓名（如适用）                                完整地址                                                           身份证/护照号码
	President董事长          


	
	

	Secretary秘书
	
	

	Treasurer 财务
	
	


6. Or Nominee Directors/Officers from our office或由我司提供匿名董事/官员: 
        

7. SHAREHOLDER’S NAME      ID/Pass.  #                             NO. OF SHARES      ADDRESS
    股东姓名                                 身份证/护照号码                   持有股份数目             地      址
	请填写
	请填写
	请填写
	请填写

	
	
	
	

	
	
	
	


*Please attach a clear ID copy or Passport请附上清晰可辨的身份证或护照复印件..

8. Business Plan of the Company /公司计划

Please underline the appropriate box and enhance the company’s profile in the space provided. 请选择您对应的业务类型并在空白处填写公司计划.

	□
	Investment holding  投资

	□
	Ownership of real and personal property 购买动产/不动产 

	□
	Consultancy Services 咨询服务

	□
	Ownership exploration of copyrights, etc.  知识产权等所有权

	□
	Trading re-invoicing 贸易

	□
	Finance and factoring  融资及代收帐款

	□
	Commission fee-earning 收取佣金

	□
	Other  其他


Please specify below (请详述)

	请填写


9. The following are the name(s) title(s), and particulars of the person(s) other than myself, authorized to instruct your firm on future assignments in regard to this corporation. Please provide a complete list以下是除我以外被授权与贵公司进行有关此公司业务等事宜的人员姓名及联系方式:(请将联系表填写完整).

:

NAME
TITLE
ADDRESS*
	
	
	

	
	
	


*Include e-mail, fax or telephone number.包含电子邮件，传真或电话号码 
10. Other instructions其他指令: 
	

	


Appendix 1:  INSTRUCTIONS TO COMPLETE THE FORM E
附录1: 表格E填写指示说明

Appendix 1

附录1
	INSTRUCTIONS TO COMPLETE THE 

FORM E
填写表格E的指示说明

1. Please always use this form for incorporation in Hong Kong/Bahamas/Marshall/Belize/Panama /Delaware. 
涉及在香港/巴哈马/马绍尔/伯里兹/巴拿马/美国特拉华州成立的公司，请遵照以上格式填写。
2. Fill in all the spaces, as applicable.

      请完整填写此表格（除可选项）。

3. Indicate in the pertinent spaces only if any of the director(s), or any other person, is to be appointed as officer (president, etc.). If no officers are to be appointed, leave the corresponding spaces blank.

             仅当指定委任任何股东或其它人士担任官员（如董事等）时，请填写有关空格。若没有指定

委任官员，请勿填写有关空格。

4. In the case of nominee directors/officers, indicate in the space provided how many. If you only require directors and no officers, then please strikethrough the word “officers”.

在需要匿名董事或官员时，请在有关空格处写明数量。若您不要求指派官员，请划去“官员”这一项。

5. For shareholders, indicate in the pertinent space the number of shares (rather than the percentage) to be allotted to each shareholder. If there are more than 3 members/directors or shareholders, please reproduce the related form for filling in.
在填写每名股东所持有的股份时，请明确写出股份的数量而非比例。如董事或者股东人数超过三名，请复制相应表格并填妥有关资料。

6. In point 10, “Other instructions”, you may include any other information such as additions and changes you need on the corporate documents, if you want nominee shareholders, etc.

关于第九项“其它指示”，您可以列出例如公司文件的改动、增加，或是否需要匿名股东等服务。

7. Please do not alter the form as this is exactly all the information required to properly and efficiently prepared the incorporation documents.

以上这些是我们为您准确有效地准备公司成立文件所要求的必备信息，请勿改动此格式 。

8. Remember, the Form E as you send it to us is the only document we use to process your request for incorporation, so take special care on preparing the same.

             请注意，表格E是我们在为您申请组建公司时持有的唯一一份文件，请慎重处理。
Authorized Signature with company chop
公司印章或授权签字人签字
Date
日期





